
 
 

Beste bewoners, 

Ondanks onze activiteit op Facebook, Nextdoor en de website van 

WoonParc Sandur, vinden we het toch belangrijk om op onregelmatige 

tijden een gedrukte versie van het nieuws in onze wijk huis aan huis te 

verspreiden. Het bestuur van de wijkvereniging is een Erkend Overleg 

Partner en vertegenwoordigt zo alle bewoners van deze wijk. Bent u nog 

geen lid?  

 

Verderop vindt u een aanmeldformulier!  

 

 

Van de voorzitter 

Onze wijkvereniging, inclusief bestuur bestaat volledig uit vrijwilligers. Samen werken we 

aan een prettige leefomgeving. We doen dit als gesprekspartner van de gemeente Emmen 

(Erkende Overleg Partner, EOP) en op onze bestuursvergaderingen is de gebiedscoördinator, 

Erik van Loon, ook bijna altijd aanwezig. Zo zijn de lijnen kort.  

Helaas zal Wim Helder zich niet meer verkiesbaar stellen voor een nieuwe termijn als 

bestuurslid. Wij willen hem ook vanaf deze plaats hartelijk bedanken voor zijn 

werkzaamheden de afgelopen 4 jaar. Wim heeft zich de afgelopen jaren voornamelijk 

beziggehouden met de werkgroep Parc Sanduurzaam. Deze werkgroep onderzoekt op welke 

manier we in onze wijk kunnen samenwerken (of niet) om de geplande energietransitie vorm 

te geven. In de jaarvergadering van 15 april, waarvoor u in deze nieuwsbrief ook de 

uitnodiging vindt, zal die ons hierover informeren.  

Gelukkig zijn er een paar aspirant-bestuursleden gevonden die zich in deze nieuwsbrief aan u 

voorstellen. 

Voor alle bewoners, lid of geen lid, geldt de uitnodiging om eens vrijblijvend mee te doen met 

een van onze verbindende activiteiten bij mannen, vrouwen en jeugd op dreef, waarbij de 

wijkvereniging de kosten van een aantal consumpties op zich neemt. Activiteiten worden 

aangekondigd op onze website en meestal ook op onze Facebookpagina en Nextdoor. 

De jeugd heeft ook een eigen Instagramprofiel en Whatsappgroep. 

 

Ik hoop u allen 15 april te ontmoeten! 

Elly Berghout 

 

 

 



 
 

15 april 2024: Jaarvergadering wijkvereniging WoonParc Sandur 

 

Beste leden van de wijkvereniging en bewoners van WoonParc Sandur, 

 

Hierbij nodigen we jullie graag uit voor het bijwonen van de jaarvergadering op 15 april 2024 

van 19.30 uur tot 21.30 uur. De vergadering vindt plaats in de sporthal van wijkcentrum Parc 

Sandur Na afloop is er de mogelijkheid tot napraten bij de sportbar onder het genot van een 

drankje. 

 

Programma: 

19.15 uur: Inloop en registratie (alleen voor leden) 

19.30 uur:   Opening door de voorzitter 

19.35 uur:  Vaststellen notulen 2023 (zie onze site) en jaarverslag 2023 

19.45 uur:   Rooster van aftreden, benoemen/ werven van nieuwe leden.  

 Zittende leden:  Henk, Suzanne 

 Aftredend lid:  Wim 

 Herkiesbaar:  Elly (voorzitter), Remmert (penningmeester),   

  Gerda (secretaris) 

                     Verkiesbaar:  Gerry, Tom 

19.55 uur:   Financiën jaarverslag, leden, stand van zaken 

20.05 uur:   Verslag kascommissie, verlenen decharge, eerste kascommissie lid (aftredend), 

kiezen nieuw reservelid kascommissie, rondvraag 

20.15 uur:   Pauze (inloop niet leden) 

20.30 uur:  Themabijeenkomst voor alle wijkbewoners: de zonneroute A37 en de komende 

energietransitie, (werkgroep Sandurzaam)  

21.30 uur:  Afronding en mogelijkheid tot informele nazit bij de sportbar 

 

In verband met het huren van de stoelen is aanmelden noodzakelijk. Bij voorkeur digitaal: 

secretariaatwps@gmail.com. Mocht dit problemen geven, dan kunt u zich ook schriftelijk 

aanmelden op Saffierdreef 23 (secretariaat). Graag uiterlijk 8 april aanmelden! 

 

Wij hopen u dan te zien! 

Elly, Remmert, Henk, Wim, Suzanne en Gerda, 



 
 

bestuur WPS 

Twee nieuwe kandidaten voor het bestuur 

Wij zijn heel blij met de kandidaatstelling van 2 van 

onze wijkbewoners voor een plekje in ons bestuur. 

Op 15 april kunt u als lid van de wijkvereniging uw 

stem uitbrengen op de volgende kandidaten: 

1. Mijn naam is Gerry Hake. Ik woon, samen 

met mijn vrouw, 4 kinderen en hond, sinds 

2018 in Parc Sandur. De afgelopen maanden 

heb ik deelgenomen aan de vergaderingen 

van de wijkvereniging van Woonparc Sandur. Dit gaf mij een goed beeld van de 

onderwerpen waarmee de wijkvereniging zich bezighoudt. Met een aantal van deze 

onderwerpen heb ik veel affiniteit. Dat is dan ook de reden dat ik wil plaatsnemen in 

de wijkvereniging. 

 

2. Mijn naam is Tom van der Vlist en ik woon nu twee jaar, samen met mijn vrouw 

Nicoline, met plezier aan de Robijndreef. Ook ben ik inmiddels zo’n twee jaar 

gepensioneerd en het lijkt mij leuk om toe te treden tot het bestuur van de 

wijkvereniging. Op die manier hoop ik een bijdrage te kunnen leveren aan het 

leefklimaat in onze wijk. 

 

 

Onze steun en toeverlaat 

Graag wil ik me aan u voorstellen: mijn naam is Erik van Loon, 

sinds korte tijd ben ik gebiedscoördinator van Woonparc Sandur. 

Ik ben al bijna 20 jaar werkzaam bij de gemeente Emmen. Dat 

was grotendeels in de functie van teamleider binnen- en 

buitensport. Ik ben geboren in Emmen en in Angelslo opgegroeid. 

Ik woon inmiddels al weer bijna 30 jaar in de Rietlanden en ik 

ken daardoor de gemeente Emmen vrij goed. 

Ik probeer te ondersteunen bij initiatieven, ideeën, vragen en 

problemen in de wijk ten aanzien van de leefbaarheid. Dus 

eigenlijk alles wat zich op en rond uw huis gebeurt. Dit mag 

afkomstig zijn van inwoners, bedrijven of verenigingen, dat 

maakt niet uit. Ik probeer te helpen bij de realisatie of oplossing door mijn collega’s erbij te 

betrekken of andere instanties in te schakelen. Ik ben dan ook veel in contact met de 

wijkvereniging van Woonparc Sandur om alles wat er leeft en speelt te ondersteunen. 

Bij de nieuwjaarsbijeenkomst van de wijkvereniging heb ik al wat mensen leren kennen, en ik 

hoop er meer te leren kennen uit deze mooie wijk. 

Mocht u met mij in contact willen, dan kan dat. Bij voorkeur ontvang ik een mail van u op: 

e.vanloon@emmen.nl. 



 
 

 

Van de ledenadministratie. 

We zijn blij dat we een aantal nieuwe leden konden inschrijven de afgelopen tijd.  

Op het vernieuwde lidmaatschapsformulier kan tegenwoordig ook weer worden aangegeven 

in hoeverre men beschikbaar is of kennis in huis heeft waar we gebruik van mogen maken. 

Het is een prettige manier om nieuwe vrijwilligers te kunnen werven om zo samen onze 

schouders eronder te zetten. 

Op dit moment hebben we 369 huishoudens die lid zijn van de vereniging. 

Er zijn 841 woningen in de wijk, dat betekent dat 472 adressen nog niet zijn 

vertegenwoordigd in onze wijkvereniging.  

Het lidmaatschap heeft de volgende voordelen:  

• Inspraak op onze jaarvergadering ten aanzien van de bestedingen van de EOP-gelden  

(de gemeente stelt geld beschikbaar voor de wijk dat we naar eigen inzicht mogen 

besteden voor activiteiten en/of materialen.) en andere financiële zaken. 

• Stemrecht bij het verkiezen van bestuursleden. 

• Hoe meer leden, hoe krachtiger onze stem als vertegenwoordiging van de  

            wijkbewoners zal klinken. 

• Ieder nieuw lid krijgt een tas met informatie thuisbezorgd. 

Een aanmeldformulier vindt u in deze nieuwsbrief. 

 

 

Helaas ……  

Na veel onderhandelingen en overlegsituaties met de gemeente hebben we te horen gekregen 

dat het door de wijk via de spaarpaal bijeengespaarde pad langs de golfbaan er definitief niet 

kan komen. Wij zijn zeer teleurgesteld dat het zo lang heeft moeten duren, voordat er 

duidelijk was dat het aanleggen van zowel een pad als een vlonderpad onmogelijk was. 

(boomwortels, problemen met groenonderhoud, sloot enz. enz.) 

Dus nu gaan we op zoek naar een nieuwe bestemming 

voor het bijeen gespaarde geld. Het leek ons leuk om een 

ruime picknickbank te plaatsen bij de vuurvogel, maar als 

u suggesties heeft voor een andere besteding: laat het ons 

weten op de jaarvergadering of stuur ons een mail via 

secretariaatwps@gmail.com. 

 

 



 
 

Blokkeren rondvaren Grote Rietplas?  

Beide Rietplassen bieden samen  prachtige mogelijkheden voor sportieve en recreatieve 

vaartochtjes. Zo hebben veel omwonenden een eigen bootje en werden de laatste jaren aan de 

Grote Rietplas  diverse vaarverenigingen gevestigd. Denk aan de zeil- en kanovereniging, de 

roeivereniging en de basis van "Reddingsbrigade Zuidoost-Drenthe". Vanuit Woonparc 

Sandur opereert ook al jaren een kanoclub en de Kleine Rietplas kent sinds de aanleg al een 

kanoverhuurbedrijf. 

Omdat het gebied geen verbindingen kent met ander open water is de rondvaart van ruim 5km 

om het vakantiepark, een belangrijke kwaliteit in het gebied.  

In december ontdekte ondergetekende dat een projectontwikkelaar uit Midden-Nederland 

samen met een West-Nederlands ontwerpbureau een dam had ontworpen in deze vaarroute, 

die daar jarenlang zou moeten blijven liggen. Dit om de nieuwbouw van extra 

vakantiewoningen in diverse fases achter elkaar, mogelijk te  maken.  

Voor ondergetekende was dit even schrikken, omdat hij een frequent kanovaarder is, en hier 

bijna dagelijks zijn sportieve ronde maakt. Dus na het alarmeren van genoemde  

belanghebbenden, werd direct draagvlak gevonden voor een gezamenlijk protest.  Inmiddels 

is er bij de gemeente bezwaar aangetekend, tegen het op deze manier bereikbaar maken van 

het bouwterrein op het vakantiepark. Een handtekening is gezet door vijf hierboven genoemde 

partijen plus beide aangrenzende wijkverenigingen.  

Het wachten is nu op een reactie van de gemeentelijke bezwarencommissie. 

Getekend, 

Fervent kanovaarder en plasaanwonende, Hans van Overbeek 

 

 

In en om de wijk 

We hebben mooie bakken voor hondenpoep laten neerzetten. 

Misschien denkt u nu: ik ben geen lid van de wijkvereniging, 

dus ik mag daar voor mijn hond geen gebruik van maken. 

Niets is minder waar. We vinden het belangrijk dat 

spelende kinderen, wandelaars en mensen die werken in 

de groenvoorziening geen last hebben van de 

hondenpoep. Ook kregen we de melding van de Emco 

dat eigenaren van honden de poepzakjes niet altijd 

dichtknopen, voordat ze in de bak gegooid worden. 

Hierdoor is het voor de medewerkers erg smerig en 

vervelend werk om deze te legen. Binnenkort worden de 

bakken schoongemaakt en de vraag aan hondenbezitters is 

of zij er geen losse hondenpoep meer in willen gooien, maar 

de zakjes willen gebruiken en deze dicht te knopen. 



 
 

 

Als het wel zo doorgaat dan is de kans groot dat de bakken niet meer door de Emco worden 

geleegd.  Gebruik daarom de zakjes en bakken, zelfs als je geen lid bent! Je kunt natuurlijk 

ook wél lid worden voor maar €10,00 per jaar, zie elders in deze nieuwsbrief het 

inschrijfformulier. 

 

Iedereen die de wijk inrijdt ziet dit bord staan. Je bent bijna 

thuis, maar dan die 30 km per uur. Het lijkt wel of je de 

laatste meters moet kruipen. Toch opnieuw het verzoek om 

u te houden aan de maximum snelheid in de wijk, omdat in 

onze straten kinderen spelen, mensen met de hond 

wandelen en scholieren fietsen. 

 

We zijn bevoorrecht om op zo’n prachtige plek te wonen 

en recreëren, maar er zijn altijd verbeteringen mogelijk. Als 

u iets opvalt waarvan u denkt: wie gaat hier iets aan doen? 

Installeer dan de “Buiten Beter”-app op uw telefoon. 

Hiermee kunt u eenvoudig een foto naar de gemeente 

sturen en het probleem melden.  

Ook van overhangend groen kunt u hier melding maken. Voor ieders veiligheid is het 

belangrijk dat er op tijd teruggesnoeid wordt, ook als u er zelf geen last van heeft. 

Iedere bewoner is zelf verantwoordelijk voor het vrijhouden van de molgoten bij zijn/haar 

woning in de toch al smalle straten van onze wijk. Mocht er een melding worden gedaan, dan 

zult u bezoek krijgen van “handhaving” en bij in gebreke blijven zult u zelf voor de kosten 

van het snoeiwerk opdraaien. 

 

Waar raak jij van op Dreef? 

Dit was onze slogan voor het werven van vrijwilligers. En wat hebben we veel reacties gehad! 

Erg fijn! Ook op de nieuwjaarsparty kwamen nog leuke reacties binnen. Bedankt. Sommigen 

zijn al gevraagd om ergens aan mee te helpen en anderen nog niet. Het is goed om iets achter 

de hand te hebben. Vind je dat je te lang niks hebt gehoord, geef dat dan ook gerust aan of 

bedenk zelf een goede actie. Als je in het bestuur zou willen is het ook mogelijk om een keer 

een vergadering bij te wonen. 

Waar heeft de wijkvereniging dan hulp bij nodig? Bijvoorbeeld het rondbrengen van deze 

nieuwsbrief, assisteren bij de Jeugd op Dreef (er heeft zich iemand gemeld 😀), meedenken 

met de Gemeente Emmen, ideeën aandragen voor nieuwe speeltuinen etc. Doordat we ook 

met andere Wijkverenigingen in gesprek zijn geweest, kwamen we erachter dat we al heel 

veel doen en dat er ook heel veel mensen betrokken zijn bij de wijkvereniging. We zijn daar 

dus extra trots op en we waarderen de inzet van de vrijwilligers enorm! 



 
 

Suzanne (Jeugd op Dreef) 

Jeugd op dreef 

Padellen! Je hoeft het nog niet te kunnen en je mag ook gewoon 

aanwezig zijn bij de activiteit. Vanaf de bank de anderen 

aanmoedigen… 

Padellen wordt de eerstvolgende activiteit die we met andere 

wijkbewoners van 12+ tot ongeveer 25 jaar gaan ondernemen. 

(Als je in groep 8 zit, mag je ook al komen. Tenminste als hier 

behoefte aan is.) Wil jij meedoen of aanwezig zijn? Meld je dan 

aan bij het secretariaat en bij een aanmelding van 4 personen 

kan ik een baan gaan reserveren… 

De laatste keer zijn we op zondagmorgen gaan ontbijten! Wat schepte onze verbazing dat we 

aan een volle tafel zaten te genieten van een gezellige sfeer en te veel lekkere hapjes. 

Sommigen zijn daarna ook nog even wezen zwemmen! 

Jeugd op Dreef is een gezellige groep en als je al in de groepsapp zit, kan je ook daarin 

aangeven dat je met het padellen mee wil doen. Je kan ook je telefoonnummer doorgegeven 

aan het secretariaat, dan voeg ik je toe aan de groepsapp. Hopelijk heb ik snel 4 opgaves en 

kan ik gaan reserveren. Wanneer ik een datum weet, laat ik het jullie allen weten! Ook dan 

kan je je nog steeds aanmelden! 

Natuurlijk drinken we na het padellen ook nog even een drankje in de sportbar.  

Groetjes,  

Suzanne 

 

Biodiversiteit of biodivers Sandur (van de gemeente) 

Wist je dat biodiversiteit een belangrijke rol speelt in onze omgeving? Samen met Stichting 

Steenbreek, de Vereniging Drentse Voedselbossen en zaden en plantenkwekerij Cruydt-

Hoeck zet de gemeente zich in om meer biodiversiteit te creëren in Sandur. 

Wat houdt dat precies in? 

We willen meer bloemrijke grasvelden met voedselstruwelen. Klinkt ingewikkeld, maar het 

betekent eigenlijk gewoon dat we meer verschillende soorten bloemen en planten willen laten 

groeien. Dat helpt onder andere bij de natuurlijke bestrijding van de eikenprocessierups. 

Maai Mei Niet 

Misschien heb je al eens gehoord van de quote maai mei niet en de actie van Stichting 

Steenbreek. Bedrijven, gemeenten én particulieren worden opgeroepen om tijdens de maand 

mei het gras even niet te maaien. In Sandur zullen een aantal grote grasvelden niet meer 

wekelijks worden gemaaid, maar slechts twee keer per jaar. Zo zetten we Sandur in bloei en 

geven we de natuur de kans om zichzelf te herstellen. 



 
 

 

5 redenen om een gazon (even) niet te maaien 

1. Gazon niet maaien is goed voor de bijen; 

2.  Je krijgt er (wilde) bloemen voor terug; 

3.  Je gazon wordt er gezonder van, want de wortels krijgen meer kans om dieper te groeien; 

4.  Je bespaart water, want je gras is beter bestand tegen droogte; 

5.  Je vervuilt minder en bespaart energie door de grasmaaier niet te gebruiken. 

Groenplan 

De gemeente heeft ook een groenplan ontwikkeld tussen de Toermalijndreef en achter de 

Tijgeroogdreef. Hiermee willen we de biodiversiteit nog verder stimuleren. Ben je benieuwd 

naar dit plan? Tijdens de jaarvergadering zullen we het laten zien. En als er genoeg interesse 

is voor meer biodiversiteit, organiseren we een inloopbijeenkomst waar we graag met jullie in 

gesprek gaan. 

Anjo Geertsema 

(gemeente Emmen) 

 

 

Art Sandur kunstroute door Parc Sandur. 

Kom en ontdek de bruisende creativiteit in onze wijk op zondag 2 juni, van 11.00 tot 17.00 

uur. 

Deze dag kunt u genieten van de creativiteit van 28 kunstenaars, die hun werken 

tentoonstellen op 18 verschillende locaties verspreid door onze wijk. We hebben weer een 

mooie route kunnen samenstellen. 

Er is een breed scala aan kunstvormen te bewonderen, van schilderijen en fotografie tot 

keramiek, beelden en sieraden. Er is voor ieder wat wils en het is tevens een mooie 

gelegenheid om zelf inspiratie op te doen of iets moois te kunnen kopen. Om de sfeer 

compleet te maken wordt u op verschillende locaties verrast met muziek. 

De folder met de route en de deelnemers wordt binnenkort huis aan huis bezorgd en is ook te 

verkrijgen bij de deelnemers, het Golfparc en het Parc centrum. 

Mis deze kans niet om de lokale kunst te ontdekken en te waarderen! We kijken ernaar uit u te 

verwelkomen op de kunstroute van Art Sandur. 



 
 

De werkgroep “Art Sandur”  

 

 

Aanmeldformulier Wijkvereniging “Woonparc Sandur” 

Naam  

Adres  
Postcode  

telefoon  

e-mail  

Bankrekeningnr IBAN NL 
  

  

 

0 Ik geef Wijkvereniging Woonparc Sandur toestemming doorlopende  incasso-opdrachten 

te sturen naar mijn bank om de jaarlijkse contributie   (€10,00 per kalenderjaar) van mijn 

rekening af te schrijven overeenkomstig de opdracht van Wijkvereniging Woonparc Sandur. 

(Als u het niet eens bent met deze afschrijving kunt u deze laten terugboeken. Neem 

hiervoor binnen 8 weken na afschrijving contact op met uw bank. Vraag uw bank naar de 

voorwaarden.) 

Na ontvangst van de betaling ontvang ik een bewijs van lidmaatschap. 

Handtekening:    Datum:   Plaats: 

 

 

 

Ik vind het allerbelangrijkst dat de 
wijkvereniging zich bezighoudt met: 
 

 

Ik heb interesse in een bestuursfunctie  

Ik kan/wil de wijkvereniging helpen met 
mijn specifieke kennis/interesse op het 
gebied van: 

 

Ik wil anders wel helpen met: 0 nieuwsbrieven rondbrengen 
0 deelname in een werkgroep 
0 assisteren bij activiteiten 
0 klusjes in het belang van de wijk 

(inleveren mag ook op Marcasietdreef 5.) 


